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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van de VVD, betreffende de 
veiligheidssituatie op en nabij station Den Helder zuid. 

 

 
Aan de fractie VVD 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 31 augustus 2017 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de veiligheidssituatie op en nabij 

station Den Helder zuid: 

 

Wij hebben in maart 2017 schriftelijke vragen aan uw college gesteld over de onveilige situatie 

bij station Den Helder zuid. U hebt daarop aangegeven nog diverse inspanningen te doen om 

de veiligheidssituatie aldaar te verbeteren. In de praktijk zien we daar echter nog weinig van. 

Recente vernielingen aan geparkeerde auto’s tonen de noodzaak aan op zeer korte termijn 
maatregelen te treffen. Daarom hebben wij de volgende (aanvullende) vragen aan uw college. 

 

1. In maart 2017 heeft uw college naar aanleiding van onze vragen aangegeven 

(RV17.0017) dat er inspanningen worden verricht om de veiligheid bij station Den Helder 

zuid te verbeteren. Graag horen wij van u welke maatregelen inmiddels zijn 

geëffectueerd en welke maatregelen op korte termijn ingevoerd worden? 

2. Wij hebben geconstateerd dat er nog geen camera’s zijn geplaatst voor het toezicht op 
de openbare ruimten en parkeerplaatsen. Bent u voornemens deze op korte termijn te 

plaatsen? Als dat niet het geval vernemen wij graag uw argumentatie hierbij. 

3. Is er extra budget benodigd om de gewenste maatregelen bij station Zuid te kunnen 

realiseren? Om welk budget gaat het dan en kunnen we hiervoor dan een voorstel van 

uw college tegemoet zien? 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt 

 

De NS heeft recent een aantal spiegels opgehangen waarmee meer zicht komt op de onzichtbare 

hoeken in en rondom de tunnel. Daarnaast loopt er bij de NS momenteel een intern onderzoek over 

de vraag of het technisch en financieel haalbaar is om een cameraproject te starten op station Den 

Helder zuid. 

 

Ook de gemeente heeft na maart 2017 offerte gevraagd voor de aanschaf van een of meerdere 

mobiele camera-units. Deze camera’s zouden op gemeentegrond komen. Het doel van het plaatsen 

van de camera is handhaving van de openbare orde en veiligheid. Van opsporing mag geen sprake 

zijn. Dat soort cameratoezicht is namelijk alleen voorbehouden aan politie en justitie. De kosten van 

zo’n mobiele unit bedragen € 25.000, exclusief montage, beheer en onderhoud. Dat geld is nu niet 
voorhanden.  

 

Een andere optie is cameratoezicht te overwegen waarbij de beelden niet live kunnen worden 

uitgekeken door de politie. Het doel wordt dan deels objectbeveiliging. Alleen achteraf kunnen de 

beelden dan worden uitgelezen. Ook hiervoor is echter geen budget voorhanden. Op korte termijn 

zullen er dan ook geen camera’s worden geplaatst. 
 

Station Den Helder zuid blijft een hotspot voor de handhavers openbare ruimte en zij rijden in hun 

ronde station zuid aan beide zijden meermaals aan. 
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Voor wat betreft de inzet van mensen die vanuit de Participatiewet toezicht zouden kunnen houden, 

willen we opmerken dat hierover binnenkort gesproken gaat worden met de NS/ProRail. We streven 

ernaar dat de NS of ProRail arrangementen gaan ontwikkelen en aanbieden aan de cliënten uit de 

“kaartenbak” van de afdeling SD zodat deze ingezet kunnen gaan worden als onderdeel bij het  
 

 

bevorderen van de veiligheidsbeleving op het station Zuid. De NS of ProRail zal hierin het initiatief 

moeten nemen en uiteindelijk als opdrachtgever moeten gaan fungeren. 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 17 oktober 2017 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


